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Uprzejmie informuję, że na LXIV sesji Rady Miejskiej 28 kwietnia 2022 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Józef Gancarz 

zgłosił następujące wnioski:  

1.  Panie Prezydencie wiem, że mieszkańcy byli u Pana i byli w ZDiK chodzi 

 o 70 metrów bieżących dobrze ukształtowanej drogi na ul. Jeżynowej. Tam tą drogę 

zrobiliśmy w ubiegłych latach, kosztowała ok 2 mln zł, natomiast pobudowały się nowe 

budynki u góry (na skarpie południowej) i kilka domów jest zalewanych na skarpie 

północnej. Bardzo proszę, aby ten temat został rozwiązany pozytywnie w tym roku. Bo 

to jest nie taki drogi temat, ale ważny by nie zalewało domostw na dole.  

2. Ponowił wniosek o wyasfaltowanie ulic Dymszy i Stryjeńskiej (prostopadłe do ulicy 

Nowodąbroskiej). „Ja wiem, że nie ma tego w budżecie, ale jak mamy zmiany budżetowe 

to dokładamy po 300, 400, 500 tys. zł i jakoś dajemy radę to zrobić. Myślę Panie 

Prezydencie, że również te dwie drogi mogą się znaleźć w budżecie. Można  

w WPF zapisać i rozpocząć jeszcze w tym roku, a w następnym roku skończyć jak 

będziemy kształtować budżet”   

3. Zwrócił się z wnioskiem o dokończenie pokrycia dachowego na budynku Przedszkola  

w Krzyżu, ponieważ niedokończone prace powodują zalewanie poddasza.  
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